



CATHOLIC PRIMARY SCHOOL

Oscar Romero Catholic Primary School
1 MacKillop Street
Craigieburn 3064
PO Box 481, Craigieburn
7379 5500
principal@oscarromero.catholic.edu.au

Friday 13th is our Book Week Celebration and children can wear casual clothes on this day.

Wednesday 11th November

To All In Our School Community,

We hope you and your family were able to enjoy the sun over the long weekend. We have been really pleased with how all our children have settled back into school life and have noticed that many of them have developed a healthy appreciation of school life. We know that generally children are highly resilient and adaptable and will often respond to situations with a mindset that is modelled to them by the adults in their life. You have done a great job with helping your children cope with the covid situation and whilst we appear to be moving closer to what we know as 'normal', we ask that you let us know if your child/children need more support from us.

For the rest of this term the teachers are conducting various formal and informal assessments so that we can gain an accurate understanding of where our children are at in reading, writing and mathematics. We know that some children will have made excellent progress whilst others may be behind where we would like them to be at this stage of the year. The information we gather will be instrumental in helping us design intervention and extension programs to ensure that all our children achieve the outcomes they are capable of achieving past 2020. We have also employed additional staff for 2021 to implement the interventions that are necessary in reading, writing and mathematics to support all our children.

Finally, whilst we are moving towards restrictions being further reduced, we are still unable to have adults walking through our school grounds. We are currently working on how we will manage our Year 6 graduation and prep transition. DHHS have advised us that we need to operate on a mindset of having only essential adults on site to ensure the health and safety of all people in our community. I thank you all for following our COVID guidelines including wearing masks and keeping the required distance whilst waiting for your child/children after school.

Parent/ Teacher/Student Interviews

On Monday 23rd and Tuesday 24th November we will be holding Parent/Teacher/Student Interviews. More information will be sent out on Monday to invite you to book a time for a Google Meet or Phone conversation to discuss where your child/children are at with their learning after the remote and flexible learning. We will not be chasing families who do not make an interview time however we strongly encourage you to make a time to discuss your child's progress. The teachers will also share with you the information they have gained from the assessments administered this term.

All families who have a child on the NCCD program must make themselves available for a PSG (Program Support Group) Meeting. It is a legal requirement that PSG meetings are held termly (4 times a year) to review your child's Personal Learning Plan. As this is a partnership between families and the school,

parents must commit to these meetings if their child is to continue receiving the additional funding to support the development of the child.

Book Week Mask Decoration



This year's Book Week theme is 'Curious Creatures, Wild Minds'.

To decrease the stress of children dressing up, this year we are having a fun afternoon giving the children the opportunity to decorate a PPE mask as their favourite book 'curious creature'. As we are unable to have a parade, we will take photos of the masks for you to see in the next newsletter. Children can wear casual

clothes on Friday 13th November as this will be a fun day.

Uniforms

We have noticed many children wearing clothing that is not school uniform items. Please note that if for some reason your child does not have a particular uniform item to wear, you need to write us a note letting us know the reason. **Under no circumstances should girls wear pants under their dresses.** Navy stockings or white socks should be worn with the summer dress. Many girls have been spoken to about wearing pants under their uniform and continue to do so. From this week we will be asking the girls to remove the pants if they are worn under their dresses.

Experience Music

A note from Experience music.....

"Experience Music would like to welcome back our students for Term 4. If you would like to express interest in enrolling for music lessons for your child for the term please do so via the link- <https://forms.gle/oor5zNnVmTjtXoWH7> . If you would like more information please contact us at enquiries@experiencemusic.com.au or on 0457 515 607.

We look forward to another wonderful term- Experience Music Team"

TERM 4 NO HAT No PLaY

Please ensure that your child/children have a hat to wear during outside play and PE this term. Due to the unusual year we have had, we will allow children to wear a different hat if they have lost their school hat. Please note that in 2021 all children will be expected to wear the official school hat.

CSEF

IF you have recently become a holder of a Health Care Card please present this to the office as you will become eligible for a reduction in your school fees.

Staff Baby News

Congratulations to Paul and Ruth Staniscia on the arrival of their daughter Isla on Thursday 5th November. Isla is their second daughter and a younger sister to Aeva. We wish the Staniscia family all the best and send them our blessings on this precious addition to their family.



**Zooper Doopers will be sold in the second break each day during term 4.
50 cents**

Have a great week,
Fran

OSCAR ROMERO 2020 CALENDAR

TERM 4

Monday 5th October	TERM 4 Begins All children will continue with remote learning this week.
Monday 12th October	Prep - Year 6 students return to school 
Friday 23rd October	AFL Grand Final Public Holiday
Monday 2nd November	Report Writing Day school Closure
Tuesday 3rd November	Melbourne Cup Public Holiday
Friday 13th November	Children's Book Week Celebration Mask Decoration CASUAL CLOTHES DAY
Monday 23rd Tuesday 24th November	Parent Teacher Interviews
Friday 11th December	Step Up Day Years 1-6
Wednesday 16th December	LAST DAY TERM 4 School Finishes at 3.30pm

الجمعة 13th تشرين الثاني هو احتفالنا بأسبوع الكتاب ويمكن للأطفال ارتداء ملابس غير رسمية في هذا اليوم.

الأربعاء 11 نوفمبر

للجميع في مجتمع مدرستنا ،

نأمل أنكم قد تمكنت أنت وعائلتك من الاستمتاع بالشمس خلال عطلة نهاية الأسبوع الطويلة. لقد سررنا حقًا بالطريقة التي استقر بها جميع أطفالنا في الحياة المدرسية ولاحظنا أن العديد منهم قد طور تقديرًا صحيًا للحياة المدرسية. نحن نعلم أن الأطفال عمومًا يتمتعون بدرجة عالية من المرونة والقدرة على التكيف ، وغالبًا ما يستجيبون للمواقف بعقلية يصممها الكبار لهم في حياتهم. لقد قمنا بعمل رائع في مساعدة أطفالك على التعامل مع حالة فيروس كورونا ، وبينما يبدو أننا نقرب أكثر مما نعرفه بأنه "طبيعي" ، نطلب منك إخبارنا إذا كان طفلك / أطفالك بحاجة إلى مزيد من الدعم منا.

بالنسبة لبقيّة هذا الفصل ، يقوم المعلمون بإجراء تقييمات رسمية وغير رسمية مختلفة حتى نتأكد من الحصول على فهم دقيق لمستوى أطفالنا في القراءة والكتابة والرياضيات. نحن نعلم أن بعض الأطفال احرزوا تقدمًا ممتازًا بينما قد يكون آخرون متأخرين عن المكان الذي نود أن يكونوا فيه في هذه المرحلة من العام. ستكون المعلومات التي نجمعها مفيدة في مساعدتنا في تصميم برامج التدخل والإرشاد للتأكد من أن جميع أطفالنا يحققون النتائج التي يمكنهم تحقيقها في العام الماضي 2020. كما قمنا بتعيين موظفين إضافيين لعام 2021 لتنفيذ التدخلات الضرورية في القراءة ، الكتابة والرياضيات لدعم جميع أطفالنا.

أخيرًا ، بينما نتوجه نحو المزيد من تخفيف القيود ، ما زلنا غير قادرين على السماح للبالغين السير في ساحات مدرستنا. نحن نعمل حاليًا على كيفية ترتيب التخرج لطلاب الصف السادس و الجلسات الانتقالية لطلاب الصف التمهيدي. لقد نصحتنا وزارة الصحة والخدمات الإنسانية أننا بحاجة إلى العمل على أساس وجود أشخاص بالغين أساسيين فقط في الموقع لضمان صحة وسلامة جميع الأشخاص في مجتمعنا. أشكركم جميعًا على اتباع إرشادات COVID الخاصة بنا ، بما في ذلك ارتداء الأقنعة والحفاظ على المسافة المطلوبة أثناء انتظار طفلك / أطفالك بعد المدرسة.

مقابلات الوالدين / المعلم / الطالب

سينعقد يومي الاثنين 23 والثلاثاء 24 نوفمبر مقابلات مع أولياء الأمور / المدرسين / الطلاب. سيتم إرسال المزيد من المعلومات يوم الاثنين لدعوتك لحجز وقت لإجراء محادثة عبر Google Meet أو عبر الهاتف لمناقشة مكان طفلك / أطفالك من خلال تعلمهم بعد التعلم المرن عن بُعد. لن ننتبع العائلات التي لا تخصص وقتًا للمقابلة ، لكننا نشجعك بشدة على تخصيص وقت لمناقشة تقدم طفلك. سيشارك المعلمون معك أيضًا المعلومات التي حصلوا عليها من التقييمات التي تم إجراؤها في هذا الفصل.

يجب على جميع العائلات التي لديها طفل في برنامج NCCD إتاحة نفسها لاجتماع PSG (برنامج مجموعة الدعم). من المتطلبات القانونية أن تُعقد اجتماعات PSG كل فترة (4 مرات في السنة) لمراجعة خطة التعلم الشخصية لطفلك. نظرًا لأن هذه شراكة بين العائلات والمدرسة ، يجب على الآباء الالتزام بهذه الاجتماعات إذا كان طفلهم سيستمر في تلقي التمويل الإضافي لدعم نمو الطفل.

تزيين قناع أسبوع الكتاب



موضوع أسبوع الكتاب لهذا العام هو "مخلوقات غريبة ، عقول متوحشة". لتخفيف الضغط على الأطفال لارتداء أزياء مختلفة، نتمتع هذا العام بقضاء فترة ما بعد الظهر الممتعة لمنح الأطفال الفرصة لتزيين قناع PPE mask (معدات الوقاية الشخصية) ليكون كتابهم المفضل "المخلوق الغريب". نظرًا لأننا غير قادرين على إجراء استعراض ، فسوف نلتقط صورًا للاقتعة لتراها في النشرة الإخبارية التالية. يمكن للأطفال ارتداء ملابس غير رسمية يوم الجمعة 13 نوفمبر حيث سيكون هذا يومًا ممتعًا.

الزي الرسمي للمدرسة

لقد لاحظنا أن العديد من الأطفال لا يلتزمون بارتداء الزي المدرسي. يرجى ملاحظة أنه إذا لم يكن لدى طفلك لسبب ما زي موحد معين لارتدائه ، فعليك أن تكتب لنا رسالة تخبرنا بالسبب. **تحت أي ظرف من الظروف يجب ألا ترتدي الفتيات السراويل (بنطال) تحت الفساتين.** يجب ارتداء الجوارب الزرقاء الطويلة أو الجوارب البيضاء مع الفستان الصيفي. تم التحدث إلى العديد من الفتيات حول ارتداء السراويل تحت الزي الرسمي وعن عدم الاستمرار في القيام بذلك. ابتداءً من هذا الأسبوع ، سنطلب من الفتيات خلع البنطال إذا كان يرتديه تحت الفساتين.

Experience Music

رسالة من Experience music

"تود مدرسة الموسيقى أن ترحب بعودة طلابنا للفصل الدراسي الرابع. إذا كنت ترغب في التعبير عن اهتمامك بالتسجيل في دروس الموسيقى لطفلك خلال الفصل الدراسي ، فيرجى القيام بذلك عبر الرابط- <https://forms.gle/oor5zNnVmTjtXoWH7> . إذا كنت ترغب في مزيد من المعلومات ، يرجى الاتصال بنا على enquiries@experiencemusic.com.au أو على 0457515607. نتطلع إلى فترة رائعة أخرى - Experience Music Team"

الفصل 4 NO HAT No Play

يرجى التأكد من أن طفلك / أطفالك لديهم قبعة لارتدائها أثناء اللعب في الخارج وأثناء درس الرياضة هذا الفصل. نظرًا للسنة غير العادية التي مررنا بها ، سنسمح للأطفال بارتداء قبعة مختلفة إذا فقدوا قبعة المدرسة. يرجى ملاحظة أنه في عام 2021 ، من المتوقع أن يرتدي جميع الأطفال قبعة المدرسة الرسمية.

CSEF

إذا أصبحت مؤخرًا حاملًا لبطاقة رعاية صحية ، فيرجى تقديمها إلى مكتب المدرسة حيث ستصبح مؤهلًا للحصول على تخفيض في الرسوم المدرسية.

أخبار الطفل للموظفين

تهانينا لـ بول و روث ستانيسيا على وصول ابنتهما إيلا يوم الخميس الخامس من نوفمبر. إيلا هي ابنتهما الثانية والأخت الصغرى لأيف. نتمنى لعائلة ستانيسيا كل التوفيق ونرسل لهم بركاتنا على هذه الإضافة الثمينة لعائلاتهم.



سيتم بيع Zooper Doopers في الاستراحة الثانية كل يوم خلال الفصل الدراسي 4. 50 سنتا لكل منها.

أتمنى أن تحظى بأسبوع ممتع،

تقويم أوسكار روميرو 2020

الفصل 4

يبدأ الفصل 4 سيستمر جميع الأطفال في التعلم عن بعد هذا الأسبوع.	الاثنين 5 أكتوبر
عودة طلاب الصف التمهيدي- 6 الى المدرسة 	الاثنين 12 أكتوبر
AFL Grand Final عطلة رسمية	الجمعة 23 أكتوبر
يوم كتابة التقرير إغلاق المدرسة (لا يوجد دوام)	الاثنين 2 نوفمبر
عطلة رسمية Melbourne Cup	الثلاثاء 3 نوفمبر
الاحتفال بأسبوع كتاب الأطفال تزيين قناع يوم الملابس الغير رسمية	الجمعة 13 نوفمبر
مقابلات الآباء والمعلمين	الاثنين 23 الثلاثاء 24 شهر نوفمبر
Step Up Day Years 1-6	الجمعة 11 ديسمبر
آخر يوم للفصل 4 تنتهي المدرسة في الساعة 3.30 مساءً	الأربعاء 16 ديسمبر